



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 22:e augusti 2023 kl. 18:30

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Linus Fäldt [LF]
Vice ordförande: Douglas Van Leeuwen [DvL]
Ekonomiansvarig: Linnéa Eriksson [LE]
SAMO: Lovisa Flodman [LoF]
Arbetsmarknadsansvarig: Alexander Nybäck [AN]
Utbildningsansvarig: Einar Oldberg [EO]
Informationsansvarig: Evelina Svensson [ES]

Föredragande:

Formalia

- §1. Mötets öppnande** [DvL]
Douglas Van Leeuwen förklarar mötet öppnat kl. 18:43
- §2. Val av justeringsperson** [DvL]
Mötet väljer Einar Oldberg till justeringsperson
- §3. Eventuella adjungeringar** [DvL]
Inga adjungeringar
- §4. Godkännande av dagordningen** [DvL]
Mötet godkänner dagordningen
- §5. Föregående protokoll (230801)** [ES]
Mötet godkänner föregående protokoll (230801)

Informationsfrågor

- §6. Meddelanden**
- a. Ordförande* [LF]
Inte gjort så mycket arbete det senaste. Upplyser resterande medlemmar om mejl.
- b. Vice ordförande* [DvL]
Inget nytt, fortsätter med dagligt arbete. Haft mycket kontakt

Mötesordförande (Douglas Van Leeuwen)

Sekreterare (Evelina Svensson)

Justeringsperson (Namn)



med kommittéer.

- c. *Ekonomiansvarig* [LE]
Fortsätter med dagligt arbete.
- d. *SAMO* [LoF]
Pratar om anmälan till Suicidprevention-utbildning, Linus, Einar och Douglas vill hänga med på utbildningen. Berättar om brandlarmsprov i saga och svea 19 september, Jupiter och patricia 20 september. Har pratat med den minderåriga Nollan och kommer inte vara några problem inför Mottagningen. Fortsatt dagligt arbete.
- e. *Arbetsmarknadsansvarig* [AN]
Fortsätter med dagligt arbete. Arbetat med Harm inför Chalmerismiddagen.
- f. *Utbildningsansvarig* [EO]
Gjort klart MHFA och arbetat med SNH. Lärarmöte imorgon på maskin med nya PA för maskin. Fortsatt dagligt arbete.
- g. *Informationsansvarig* [ES]
Har pratat med kommittéerna ännu en gång om hur biljettförsäljningen ska gå till och PR:at på instagram och försökt få Nollan att bli engagerad och vilja gå på arr. Fortsatt dagligt arbete.

Beslutsfrågor

- §7. **Droopymagasinet nya förslag på namn** [DvL]
Mötet beslutar att godkänna Droopymagasinet nya postnamn
- §8. **Äskning pFoto - Bord** [DvL]
Beslut:
• Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet.
- §9. **Äskning pFoto - Batterier** [DvL]
Beslut:
• Mötet beslutar att avslå bidragsansökan med motiveringen då äskningen behöver vara separat och inte baserad på ett tidigare bidrag och lån.

Mötesordförande (Douglas Van Leeuwen)

Sekreterare (Evelina Svensson)

Justeringsperson (Namn)



§10. Äskning Rustet - Högtalare

[DvL]

Beslut:

- Mötet beslutar att avslå bidragsansökan med motiveringen att behovet inte finns för ytterligare en högtalare på sektionen då flera kommittéer har högtalare som Rustet kan låna när de grillar. Vid sittningar finns redan tillgång till högtalare som alla kommittéer kan låna. Dessutom finns möjlighet till renovering av den befintliga högtalaren.

Diskussionsfrågor

§11. Gymnasieelever provHäfv

[DvL]

Problem sker varje år där gymnasieelever stjälar alkohol av kommittéer vid arrangemang och frakt av alkohol. De är även stökiga och stör under arrangemanget. Einar tar upp om hur viktigt det är att använda Cubsec vid sådana här tillfällen. Gruppen vill höra av sig till gymnasieskolorna och Cubsec för att upplysa om problemet för att kunna ha uppsyn.

§12. Liggare

[DvL]

Gruppen kommer skapa en mall och skapa en fysisk mapp som kommittéerna måste skriva in sig i när de håller arrangemang där det serveras alkohol.

Formalia

§13. Övriga frågor

[DvL]

Evelina: Har vi använt drägern till att kontrollera de som kör mottagningsbilen?

Svar: Nej men vi behöver skapa ett system för att kunna kontrollera detta. Tanken är att vi kommer börja göra stickprover.

§14. Nästa möte (230904)

§15. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§16. Mötets avslutande

Douglas förklarar mötet avslutat kl. 20:18

Mötesordförande (Douglas Van Leeuwen)

Sekreterare (Evelina Svensson)

Justeringsperson (Namn)